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Geachte commissieleden en aanwezige leden van de gemeenteraad. Dank u dat ik de 
gelegenheid heb om hier de zienswijze van Tennisclub Overschie tegen een wijziging van 
het bestemmingsplan toe te lichten. 

Mijn naam is Rik Storm. Ik ben hier niet alleen namens de tennisvereniging maar ook in 
het belang van alle huidige én toekomstige tennissers die graag in Overschie willen 
kunnen tennissen.  

Waarom moet er een tennispark in Overschie blijven? 

Het aantal inwoners van Overschie groeit en daarmee ook de behoefte om te kunnen 
tennissen. Juist ook omdat veel huizen worden gebouwd in een sector waarvan bekend 
is dat die bewoners ook behoefte hebben aan tennis. Echter wanneer alle open plekken 
in Overschie worden volgebouwd blijft er geen ruimte over voor noodzakelijk groen en 
voor sport en wordt Overschie niet de aantrekkelijke wijk die het graag wil zijn.       

In Overschie is al bijna 100 jaar een tennispark dat buitengewoon floreerde met 
uitstekende horeca en met een sinds 1927 (!) bloeiende tennisvereniging. Een pareltje in 
Overschie waar vriendschappen voor het leven ontstonden en die zo een belangrijke 
maatschappelijke en sociale functie vertolkte. Ook werd daar elk jaar het grootste 
tennistoernooi (“het Coolste”) voor de Rotterdamse jeugd georganiseerd. 

Totdat ongeveer 10 jaar geleden de huidige parkeigenaar het park kocht en hij nauwelijks 
iets aan onderhoud deed. Doordat de parkeigenaar alles op zijn manier wilde doen en 
geen ruimte gaf aan de tennisvereniging raakten veel actieve leden gefrustreerd en 
vertrokken naar andere parken. Het is een opmerkelijke ontwikkeling dat in de afgelopen 
jaren alle tennisparken in de buurt vol raakten en bij het tennispark in Overschie het 
ledental afnam.  

Hoewel in stukken van de gemeente in de afgelopen periode regelmatig de suggestie is 
gewekt dat er bij de omliggende parken in Rotterdam voldoende capaciteit zou zijn om te 
tennissen, blijkt dit in de praktijk niet het geval te zijn. Uit onderzoek van de KNLTB, bij u 
bekend, blijkt wel degelijk een groeiende behoefte aan tennisbanen in Rotterdam Noord. 
Ik weet uit eigen ervaring dat het bijvoorbeeld bij tennispark Blijdorp de grootst mogelijke 
moeite kost om in het weekend een baan te reserveren.  Het is overvol en de banendruk 
is gigantisch. Bovendien neemt het aantal tennisbanen zelfs af.  Bij tennispark Blijdorp 
zijn al 5 binnenbanen verdwenen ten behoeve van fitness en padel en op dit moment 
worden ook nog eens 3 buitenbanen aan padel opgeofferd. Dus bij een toenemende 
behoefte aan tennisbanen neemt het aantal tennisbanen zelfs af! Fitness en padel levert 
de parkeigenaar per m2 meer op. Daar is niets op tegen, maar het is volgens de KNLTB 
wel een zorgelijke ontwikkeling. 



Met de sluiting per 1 januari 2024 van het tennispark in Overschie is ook een groot 
probleem voor de jeugd ontstaan. Waar kunnen zij nu tennissen? Voorheen konden ze 
lopend of fietsend naar het tennispark. Het drukke Kleinpolderplein vormt een ernstige 
belemmering voor ouders om hun veelal jonge kinderen zelfstandig naar tennispark 
Blijdorp te laten gaan waardoor ook weer veel kinderen uit Overschie zijn gestopt met 
tennis. Veel kinderen hadden les en tennisten op het park en ook scholen maakten 
gebruik van het tennispark.  Dit is nu niet meer mogelijk en wat moeten zij nu? Ook veel 
ouderen zijn gestopt met tennissen. Dat kan toch niet de bedoeling zijn en druist in tegen 
de eigen ambities van de gemeente op het gebied van sport en gezondheid van de 
bewoners van Rotterdam en Overschie in het bijzonder. 

Het tennispark dient een groot collectief belang en heeft daardoor een belangrijke 
maatschappelijke functie. Een alternatieve locatie voor een tennispark blijkt volgens de 
wethouder van Sport niet mogelijk en huizen kunnen overal worden gebouwd. Bij het 
verdwijnen van het tennispark blijft in Overschie alleen voetbal over als buitensport. 
Laat daarom het tennispark voortbestaan en geef een andere ondernemer de kans om er 
wel een succesvolle sportbestemming van te maken.  

En daarom, geachte commissieleden, vinden wij het van groot belang dat het 
tennispark in Overschie blijft. Bijvoorbeeld in afgeslankte vorm als onderdeel van een 
bruisend sportcomplex. Daar heeft Overschie behoefte aan. Laat in uw advies 
alstublieft de sportbestemming ongewijzigd en zorg hiermee voor behoud van een 
belangrijke sportfaciliteit in Overschie wat in lijn is met het coalitieakkoord dat u bent 
overeengekomen. 

Dank u voor uw aandacht. 

 


